

LATAM - TICKET MODIFICATIONS - Extension of 24-hour flexibility after the purchase of tickets issued with plates 957 and 692

This exception for stock tickets 957/692 is postponed until March 1, 2017.

Please be informed that **effective March 1, 2017, the commercial exception "24-hour flexibility after the purchase" will be extended to tickets issued with stock 957 and 692**". With this extension, the exception policy will cover all LATAM stocks.

The exception allows changes up to 11:59 pm of the day following a ticket purchase without penalty and/or service charge. Possible changes include: ONE change of date, flight, class and/or route. However, using the original ticket as form of payment for third-party tickets is restricted exclusively to stocks 045, 544, 469, 035 and 462.

The reissue process must use the same plates as the original ticket. **All other conditions for this policy remain unchanged.**

This information will be updated on the effective date in Section "[Ticket Modifications](#)" of MUNDOLATAM.

/Date Last Updated: 02/02/2017

LATAM – Изменения в правилах авиабилетов - Продление правила 24 часов после покупки авиабилетов , выписанных на стоках 957 и 692 .

Это исключение из правил для стоков авиабилетов 957/692 отложено до 01.03.17 .

Сообщаем Вам, что с 1 марта 2017 г. « будет действовать правило 24 часов после покупки авиабилетов, выписанных на стоках 957 и 692 » . Благодаря этой процедуре правило – (исключение из правил) покроет все стоки LATAM .

Правило 24 часов разрешает делать изменения в авиабилетах до 11:59 PM часов следующего дня после покупки авиабилета без штрафа и/или сервисного сбора. Возможные изменения могут включать в себя: одно изменение даты, рейса, класса и / или маршрута. Однако , использование оригинальных билетов как формы оплаты для сторонних билетов запрещено для стоков авиабилетов 045, 544, 469, 035 и 462 .

Для переписки авиабилетов агенты должны использовать те же стоки авиабилетов, что и оригинальные авиабилеты. Все остальные условия остаются без изменений.

Эта информация будет обновлена на дату вступления в силу в разделе «Изменения билета» в MUNDOLATAM.